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UCHWAEA NR 
RADY MIEJSKIEJ W EODZI 

z dnia 

stanowisko-ape1 od Rady Ministr6w w sprawie uwzglqdnienia 16dzkiego lotniska 
w planach rozwoju infrastruktury lotniczej i polqczen lotniczych 

Na podstawie 5 17 Regulaminu Pracy Rady Miej skiej w Lodzi, stanowiqcego zalqcznik 
Nr 7 do Statutu Miasta Lodzi (Dz. Urz. Woj. Lodzkiego z 2009 r. Nr 347, poz. 2860 oraz 
z 2014 r. poz. 371 8) Rada Miejska w Lodzi 

uchwala, co nastqpuje: 

5 1. W zwiqzku z podpisaniem listu intencyjnego pomiqdzy Polskimi Portami 
Lotniczymi i wladzami Radomia odnoinie ewentualnej inwestycji PPL w tarntejsze lotnisko 
jako alternatywy dla lotnisk warszawskich, Rada Miejska w Lodzi zwraca siq do Rady 
Ministrow z apelem o podjqcie dzialari na rzecz uwzglqdnienia lodzkiego lotniska w planach 
rozwoju infiastruktury lotniczej uzupelniajqcej lotniska warszawskie. Zdumienie nasze budzi 
fakt, ze jako ta alternatywa jest rozpatrywane lotnisko w Radomiu, kt6re nie ma mozliwoici 
obslugi samolotow uiywanych przez tzw. tanich przewoinik6w i przewoinik6w 
czarterowych, a lotnisko w Lodzi, kt6re jest w tej chwili gotowe do obslugi takich 
przewohik6w, polozone w odlegloici podobnej do dystansu miqdzy Radomiem a Warszawq, 
lepiej od niego skomunikowane z Warszawq, jest w tych planach pomijane. Deklaracja 
wielomilionowych inwestycji w nowq infiastrukture w Radomiu, podczas gdy w Lodzi taka 
infrastrukura istnieje, moze by6 w naszej opinii znakiem marnotrawstwa publicznych 
pieniqdzy. Dlatego domagamy siq uwzglednienia l6dzkiego lotniska w analizach dotyczqcych 
alternatywnego lotniska dla lotnisk warszawskich. 

5 2. Rada Miejska w Lodzi wyraia jednoczeinie zaniepokojenie faktem, ze podobnie jak 
lodzkie lotnisko jest pomijane w planach rozwoju infrastruktury lotniczej zwiqzanej 
z alternatywnymi lotniskami wobec lotnisk warszawskich, tak Polskie Linie Lotnicze ,,LOTm 
pomijajq lodzkie lotnisko w swojej siatce polqczen. Jest ono jednym z dw6ch 
funkcjonujqcych w Polsce lotnisk komunikacyjnych, z kt6rych PLL ,,LOT" nie wykonuje 
zadnych polqczen. Zwracamy uwagq, ze mieszkancy Lodzi placqc podatki, skladali siq juz na 
ratowanie PLL ,,LOT", a wiele wskazuje, iz w podobny sposob ziozq siq r6wniez na 
powstanie firmy leasingowej wynajmujqcej taniej sarnoloty dla PLL ,,LOT". Mimo tego, PLL 
,,LOT" nie uruchamiajq w zamian zadnych polqczen z 16dzkiego lotniska. Stan taki uwaiamy 
za wysoce niesprawiedliwy i domagamy siq jego rewizji. 

5 3. Zobowiqzuje siq Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Lodzi do przekazania 
niniejszego apelu Radzie Ministrow oraz Wojewodzie L6dzkiemu, parlamentarzystom 
wybranym w okrqgu obejmujqcym Miasto Eodi, a takze przedstawicielom l6dzkich 
medi6w. 

5 4. Uchwala wchodzi w zycie z dniem podjqcia. 
Przewodniczqcy 

Rady Miejskiej w Eodzi 

Projektodawcami sq radni Rady Miejskiej w Lodzi: 
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i . .  Z n , h n O .  

Tomasz Kacprzak 

Projekt zgodny z przepisami prawa 
opiniujq pozytywnie rn 



Uzasadnienie 

Proponowane stanowisko jest zwroceniem uwagi na pojawiajqce siq w ostatnich 
dniach symptomy pomijania przez paiistwowe instytucje takie jak: Polskie Porty Lotnicze i 
Polskie Linie Lotnicze LOT l6dzkiego lotniska zardwno w planach rozwoju sieci lotnisk jak i 
w sieci polqczen lotniczych. W ocenie projektodawcow sytuacja, gdy l6dzkie lotnisko jest 
traktowane gorzej przez przedsiqbiorstwo psuistwowe czy sp6lkq z dominujqcym udzialem 
Skarbu Psuistwa niz lotniska w Radomiu, Szymanach czy ~widniku jest w opinii 
projektodawc6w naganna i wymaga mbcenia  na niq uwagi instytucji powolanych do 
nadzoru nad funkcjonowaniem wspomnianych wyiej podmiot6w. 


